



မေလ 7 ရက်၊ 2021

ဟဲလို၊ MPS မိသားစုများ၊

ဤစာသည် လူကိုယ်တိုင် တက်ရောက်သင်ကြားရေးတွင် အထူးပညာရေး ဝန်ဆောင်မှုများကို လက်ခံရရှိသော ကျောင်းသားများနှင့် မိသားစုများ၊ နှင့် အွန်လိုင်း သင်ကြားရေး ပတ်ဝန်းကျင်တွင် ဆက်လက်လေ့လာရန် ရွေးချယ်ထားသူများအတွက် လမ်းညွှန်ချက်များ ပေးရန်ဖြစ်သည်။ ကျောင်းအဆောက်အဦး ပိတ်ထားချိန်တွင် မီဝါကီး အစိုးရကျောင်းများ (MPS) သည် မသန်စွမ်းကျောင်းသားများ အပါအဝင် ကျောင်းသားများ အားလုံးအတွက် အဝေးမှ သင်ကြားရေး ဝန်ဆောင်မှု အခွင့်အလမ်းများကို ပြန်လည်သုံးသပ်၊ မွမ်းမံပြီး အကောင်အထည်ဖော်လျက် ရှိပါသည်။ ဤဆက်လက် လုပ်ဆောင်နေသော လုပ်ငန်းစဉ်၏ ရလဒ်အနေဖြင့်၊ MPS သည် ဝစ်ကွန်ဆင် ပြည်သူ့ညွှန်ကြားမှု ဦးစီးဌာန (DPI) မှ လမ်းညွှန်ချက်များကို လိုက်နာပြီး ကျောင်းသား၏ လိုအပ်ချက်များအပေါ် မူတည်၍ ဝန်ဆောင်မှုများ မပေးနိုင်ခြင်း သို့မဟုတ် ထိရောက်မှု မရှိခြင်းတို့ကြောင့် MPS သည် 2020-21 ကျောင်းစာသင်နှစ်အတွင်း ကူးစက် ကပ်ရောဂါ၏ သက်ရောက်မှုကြောင့် အစားထိုး ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် အပိုဆောင်း ဝန်ဆောင်မှုများကို ပေးရန် ရှိ၊ မရှိနှင့် မည်သည့် အတိုင်းအတာအထိ ပေးမည်ကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားရမည် ဖြစ်သည်။ ဤဆုံးဖြတ်ချက်များကို ကျောင်းသားတစ်ဦးချင်းစီအပေါ် မူတည်၍ လုပ်ဆောင်ပါသည်။

IEP ဝန်ဆောင်မှုများ၊ ဆက်စပ်သော ဝန်ဆောင်မှုများ၊ သမားရိုးကျ မဟုတ်သော ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် ထောက်ပံ့မှုများကို အကောင်အထည် ဖော်ခြင်း

လူကိုယ်တိုင် တက်ရောက် သင်ကြားစဉ်နှင့် အွန်လိုင်းသင်ကြားစဉ် ကာလအတွင်း မသန်စွမ်း မဟုတ်သော ကျောင်းသား/သူများအား MPS မှပေးသော ဝန်ဆောင်မှုအားလုံးကို မသန်စွမ်းသော ကျောင်းသား/သူများ အတွက်လည်း ရရှိနိုင်ပါသည်။ အပိုဆောင်းအဖြစ် ထည့်သွင်းစဉ်းစားသော ဝန်ဆောင်မှုများကို အကြိမ်ရေ၊ ပမာဏနှင့် ကြာချိန် အပါအဝင် IEP တွင် မှတ်တမ်းတင်ပါလိမ့်မည်။ အပိုဆောင်း ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် ရွေးချယ်စရာများတွင် ကျောင်းတက်ရက်အတွင်း၊ ကျောင်းတက်ရက်မတိုင်မီ/ပြီးနောက်၊ နေ့ရာသီ ပရိုဂရမ်မင်းအတွင်း၊ နှင့်/သို့မဟုတ် ကျောင်းနှင့် ဆက်စပ်သော ကျွဲရှင်သင်တန်းများအတွင်း ဝန်ဆောင်မှုများ ပါဝင်ပါလိမ့်မည်။

အွန်လိုင်းအဖြစ် ဆက်လက်တည်ရှိရန် ရွေးချယ်သော မိသားစုများအတွက် ဆရာများနှင့် အထောက်အကူပြု ဝန်ထမ်းများသည် ကျောင်းသားများကို သူတို့၏ IEP ရည်မှန်းချက်များ အောင်မြင်ရန်နှင့် အသင်းအဖွဲ့ အရင်းအမြစ်များနှင့် ဆက်သွယ်မှုများ ပြုလုပ်ရန် အိမ်တွင် ပြုလုပ်နိုင်သည့် လှုပ်ရှားမှုများကို ဆက်လက် ကမ်းလှမ်းပါလိမ့်မည်။ သင်၏ ကျောင်းသားနှင့်အတူ အလုပ်လုပ်သော ဆရာများနှင့် အထူး ဝန်ဆောင်မှုပေးသော ဝန်ထမ်းများသည် သင့်ကျောင်းသား၏ လိုအပ်ချက်များကို ဖြည့်ဆည်းရန်အပြင် သင့်မိသားစုအတွက် အကျိုးရှိစေမည့် အသင်းအဖွဲ့ အရင်းအမြစ်များအတွက်လည်း တိကျသည့် အရင်းအမြစ်များ ပေးနိုင်ပါသည်။

IEP ဆွေးနွေးပွဲများ

DPS မှ လမ်းညွှန်ချက်များတွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း MPS သည် နှစ်စဉ် IEP ဆွေးနွေးပွဲများကို ဆက်လက်ပြုလုပ်ပါသည်။ IEP ဆွေးနွေးပွဲတွင် အဖွဲ့များအနေဖြင့် ကျောင်းအဆောက်အဦးများ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ပြီးပါက အစားထိုး ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် အပိုဆောင်း ဝန်ဆောင်မှုများကို ပေးရန် ရှိ၊ မရှိနှင့် မည်သည့် အတိုင်းအတာအထိ ပေးမည်ကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားရမည်။ မိသားစုများအနေဖြင့် အပိုဆောင်း ဝန်ဆောင်မှုများကို ဆွေးနွေးရန် အချိန်မရွေး IEP အဖွဲ့ ဆွေးနွေးပွဲတစ်ခုကို တောင်းဆိုနိုင်ပါသည်။ အထူးပညာရေး ဆရာသည် IEP အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ ဆွေးနွေးပွဲများကို ဖုန်းဖြင့်ဖြစ်စေ၊ မိဘ/အုပ်ထိန်းသူမှ သဘောတူ လက်ခံသည့် အွန်လိုင်း ပလက်ဖောင်း မှတစ်ဆင့်ဖြစ်စေ ချိန်းဆိုမှု ပြုလုပ်ရာတွင် အတူလုပ်ဆောင်ပါလိမ့်မည်။ ယခုအချိန်တွင် မျက်နှာချင်းဆိုင် တွေ့ဆုံခြင်းကို ခွင့်မပြုပါ။

သင်သည် မသန်စွမ်းကလေး၏ မိဘ/အုပ်ထိန်းသူတစ်ဦး ဖြစ်ပါက သင်၏ မသန်စွမ်းကလေးနှင့် ပတ်သက်ပြီး အသေးစိတ် မေးခွန်းများရှိပါက သင့်ကျောင်းသား၏ IEP ဆရာ သို့မဟုတ် အထူးပညာရေး ကြီးကြပ်ရေးမှူးနှင့် ဆက်သွယ်ပါ။ သို့မဟုတ် အထူး ဝန်ဆောင်မှုဌာနကို 414-438-3648 သို့ ဖုန်းခေါ်ဆိုပါ။

ပညာရေးတွင် ပူးပေါင်းပါဝင်ခြင်းအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

ရိုးသားစွာဖြင့်၊

Jennifer Mims-Howell
ယာယီ အကဲဒမစ် အရာရှိချုပ်